
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst  
Informatieronde plan van aanpak GR KBL en KBL 2.0 
 
Onderwerp  plan van aanpak GR KBL en KBL 2.0 

Datum Behandeling  28 augustus 2018 

Portefeuillehouder  Wethouder Janssen 

Aanwezig  Woordvoerders en andere (burger)raadsleden (totaal 19), 4 ambtenaren en circa 9  
 burgers/afgevaardigden van organisaties 

Woordvoerders  Demas (D66), Borgignons (PvdA), Garnier (PVM), Habets (SPM), Van de Wouw 
(VVD), Schut (SP), Janssen (GroenLinks), Grippeling (PVV), Schulpen (SAB), Meijer 
(50PLUS), Van Mulken (M:OED), Van Loo (CDA) 

Voorzitter  Alex Meij 

Secretaris  Bart Golsteijn 

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Daarna benoemt hij de 
parallelle sessie en schetst hij kort de positie van de raad bij gemeenschappelijke 
regelingen.  
 
Voordat de geplande presentatie kan aanvangen, deelt de heer Janssen namens een 
aantal fractiewoordvoerders een ordevoorstel. Het voorstel is om eerst de 
woordvoerders te laten uiten welke informatie gewenst wordt, om daarna de 
presentatie te doen. Het ordevoorstel wordt door de aanwezigen overgenomen. 
Daarna neemt mevrouw Habets namens een aantal fracties het woord en stelt daarbij 
een aantal vragen. Deze zien o.a. op mening van medewerkers, financiën, caseload 
en de stijging van het aantal aanvragen. De voorzitter geeft aan dat het operationele 
vragen zijn waar de raad niet overgaat. Hij roept op om de vragen aangaande het 
beleid te stellen. Als raad gaan wij niet over de aansturing van de organisatie en 
medewerkers. Operationele zaken zijn des bestuur en directie. Verschillende 
woordvoerders benoemen de onrust en vragen hoe andere gemeenten aankijken 
tegen de bedrijfsvoering van KBL, en wanneer de zaak onder controle komt. Verder 
worden o.a. vragen gesteld naar de terugkoppeling n.a.v. de motie van eerder dit jaar, 
wachtlijsten, doorlooptijden en de werkdruk. 
 
Na het vragenrondje informeert de voorzitter bij de directeur van KBL op welke wijze 
hij de vragen gaat beantwoorden. Deze geeft aan om te starten met de presentatie, 
omdat daar veel antwoorden in opgenomen zijn. Na de presentatie worden de overige 
gestelde vragen beantwoord. De voorzitter maakt vervolgens nog een rondje langs de 
woordvoerders, waarna o.a. vragen worden gesteld over de manier van budgetteren 
en begroten, dekking van tekorten en de doorlooptijd dossiers. De voorzitter herhaalt 
dat de raad niet gaat over operationele zaken. Hij geeft aan dat de discussie tussen 
raad en wethouder over het beleid gaat, en dat de raad via de wethouder kan sturen 
in het bestuur van KBL. De voorzitter geeft aan dat het nu gaat over de vraag welke 
indicatoren de raad bij KBL wil zien. Dit is het moment om input te leveren over 
prestatieafspraken en indicatoren. De voorliggende dummybegroting is een voorbeeld 
c.q. voorstel, waarbij de vraag is of deze systematiek voldoet aan de behoefte van de 
raad. Na een aantal vragen o.a. over de term systematiek neemt de wethouder het 
woord en schetst deze de historie en legt hij de systematiek nader uit. Vervolgens legt 
de wethouder de relatie raad, wethouder bestuur en directie uit. Hij geeft aan dat hij in 
het bestuur de belangen behartigt en dat de directeur over de operatie verantwoording 



 

 

 

 

 

 

aflegt aan het bestuur. De raad verhoudt zich tot de wethouder over afspraken die 
Maastricht met KBL maakt. Ook geeft de wethouder aan dat er nog stappen gezet 
moeten worden rondom het plan van aanpak. 
 
Er volgt een korte schorsing waarin de fractie overleg hebben over de vraag hoe 
verder. De wethouder doet vervolgens een toezegging die op draagvlak kan rekenen. 
De wethouder zegt toe dat er een nadere informatiebijeenkomst volgt over 
armoedebeleid van de gemeente Maastricht en hoe dit wordt ingevuld. 
 
De voorzitter stelt verder voor dat er vanuit het college een set van indicatoren komt 
en dat deze aan de raad worden verstrekt. Deze kunnen dan worden besproken in de 
informatiebijeenkomst. 

 
Tot slot bedankt de voorzitter alle aanwezigen en sluit hij de vergadering. 

Toezeggingen  De wethouder zegt toe dat er een nadere informatiebijeenkomst volgt over 
armoedebeleid van de gemeente Maastricht en hoe dit wordt ingevuld. Daaraan 
voorafgaande verstrekt het college een set van indicatoren aan de raad, welke in de 
bijeenkomst kunnen worden besproken. 
 

 

  



 

 

 

 

 

 

 
Rondebriefje Informatieronde 
 

Onderwerp Plan van aanpak KBL 

Datum 28 augustus 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Janssen 

Programmanummer 6 Sociaal domein 

Behandelend ambtenaar HLM Kessels 
Telefoonnummer: 043-350 4682 
lea.kessels@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

De raad is geïnformeerd over het plan van aanpak bedrijfsvoering. Het Plan 
van Aanpak is vastgesteld door het bestuur van de GR KBL op 28 juni 2018. 

 

De raad is geïnformeerd over en heeft input kunnen leveren op de nieuwe 
begrotingsopzet van de KBL, die meer gericht is op output en outcome 
indicatoren. Het bestuur van de GR KBL neemt op  29 november 2018  een 
besluit over de nieuwe begrotingsopzet. 

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

Bestuur KBL 

Verloop voorgaande 
proces 

 22 mei en 6 juni 2017: eerste contouren van “Anders denken, anders doen”  
(KBL 2.0) geschetst aan de raad.  

 

27 juni 2017: zienswijze raad bij begroting 2018 KBL unaniem aangenomen.In 
de zienswijze vraagt de raad om meer output en outcome gericht te werken en 
te rapporteren en de begroting daarop aan te passen. 

 

In 2018 is naar aanleiding van het begrotingstekort een plan van aanpak 
bedrijfsvoering opgesteld om in control te komen. Dit betreft een continue 
proces, paralell hieraan loopt de inhoudelijke ontwikkeling richting KBL2.0, en 
de ontwikkeling naar meer op output en outcome gerichte afspraken met 
gemeenten. 

Inhoud  Op verzoek van raad wordt de raad geïnformeerd over KBL 2.0 en het plan 
van aanpak bedrijfsvoering. De raad kan haar mening geven over beide 
onderdelen. 

Hierbij treft u het finale concept begroting KBL 2.0 aan. 
NB: 
- De inhoudelijke lijnen kloppen maar het tijdpad niet. 
- De financiële paragraaf is nog ontwikkeling omdat deze afhankelijk is van de 
inhoudelijke keuzes die gemaakt worden m.b.t. de output en outcome 
indicatoren. 



 

 

 

 

 

 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren, vragen te stellen, en hun opinie te uiten. 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Directie KBL 

Vervolgtraject Nadat de opinies van de gemeenteraden van de GR gemeenten gehoord zijn, 
neemt het bestuur van de GR KBL een besluit over de nieuwe 
begrotingsopzet. 

 

 

 

 


